



地產代理監管局
ESTATE AGENTS AUTHORITY

通告

因應目前的公共衛生情況，地產代理監管局（「監管局」）將會延長其於 2020 年 12 月 28 日發出的通告內公布的特別安排，為期十二個月至 2022 年 3 月 31 日，即任何一場將於 **2021 年 4 月 1 日至 2022 年 3 月 31 日** 期間舉行的資格考試，若因 2019 冠狀病毒病的發展而被監管局取消，受影響考生就有關考試已支付的考試費將獲全數退還而有關考試將不會獲安排改期。屆時退款安排的詳情將會另行以手機短訊 (SMS) 知會受影響的考生。

如有查詢，請發電郵至 cpdc@vtc.edu.hk 或致電 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478 與高峰進修學院考試中心聯絡。

地產代理監管局
2021 年 3 月 29 日

NOTICE

Having regard to the prevailing public health situation, the Estate Agents Authority (“EAA”) will extend the special arrangement as announced in its Notice dated 28 December 2020 for a period of twelve months to 31 March 2022, i.e. if any qualifying examination scheduled to be held between **1 April 2021 and 31 March 2022** is cancelled by the EAA in light of the development of COVID-19, full refund of examination fees paid by the affected candidates for the relevant examination will be made and no reschedule of examination will be arranged. Details of the refund arrangement will then be sent separately to affected candidates via mobile phone text message (SMS).

For enquiries, please contact the PEAK Examination Centre (Email: cpdc@vtc.edu.hk or Tel: 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478).

Estate Agents Authority
29 March 2021